

**Antrag auf Eröffnung des Promotionsverfahrens
im Promotionszentrum DigiTech
der TH Deggendorf, TH Augsburg und HaW Landshut**

*Application for the opening of the doctorate proceedings
at the **Promotionszentrum DigiTech** of the Deggendorf Institute of
Technology (DIT), the Technische Hochschule Augsburg (THA) and
the Landshut University of Applied Sciences (HaW Landshut)*

Mit diesem Formular beantragen Sie die Eröffnung des Promotionsverfahrens im Promotionszentrum Digitale Technologien und ihre Anwendung (DigiTech). Die Einreichung des Antrages erfolgt bei der Geschäftsstelle der THD Graduate School an der Technischen Hochschule Deggendorf.

*With this form, you apply for the opening of the doctorate proceedings at the **Promotionszentrum DigiTech** (Digital Technologies and their Application). The application is to be submitted to the Graduate School's office at the Deggendorf Institute of Technology (DIT).*

Die Voraussetzung zur Eröffnung des Promotionsverfahrens regelt die Promotionsordnung im §§ 11 und 12. Die einzureichenden Unterlagen bilden die Grundlage zur Entscheidung über Ihren Eröffnungsantrag.

*The prerequisites for the opening of the doctorate proceedings are laid down in §§ 11 and 12 of the Doctorate Regulations (**Promotionsordnung, PromO**). The documents you submit will form the basis for the decision on your application to open your doctorate proceedings.*

Antrag auf Eröffnung des Promotionsverfahrens

im Promotionszentrum DigiTech

Application for the opening of the doctorate proceedings

at the *Promotionszentrum DigiTech*

1. Persönliche Daten | personal information

Akademischer Grad | academic degree

Gewünschte Anrede | preferred form of address

Gewünschtes Pronomen | preferred pronoun

Nachname(n) | surname(s)

Vorname(n) | first name(s)

Frühere Namen | former names

Geburtsname | birth name

Geburtsdatum | date of birth

Geburtsort | place of birth

Geburtsland | country of birth

Staatsangehörigkeit(en) | nationality(ies)

Adresse | address

Land | country

E-Mail | e-mail

Telefonnummer | phone number

2. Promotionsvorhaben | doctoral project

Erstbetreuung | principal supervisor

Name | name

Hochschule | university

E-Mail | e-mail

Zweitbetreuung | second supervisor

Name | name

Organisation | institution

E-Mail | e-mail

Weitere Betreuung / Mentor | additional supervisor / mentor

Name | name

Organisation | institution

E-Mail | e-mail

Titel der Dissertation | title of the doctoral thesis

Sprache der Dissertation | language of the doctoral thesis

Deutsch | German

Englisch | English

Andere: | Other: _____

Angestrebter Doktorgrad | doctoral degree sought with the doctoral thesis

Dr.-Ing. (Doctor of Engineering)

Dr. phil. (Doctor of Philosophy)

Dr. rer. pol. (Doctor of Political Science)

Art der Promotionsschrift | type of doctoral thesis

Monographie | Monograph

Publikationsbasiert / Kumulativ | Publication-based

3. Gutachter | reviewer

Bitte nennen Sie hier die von Ihnen vorgeschlagenen Personen zur Begutachtung Ihrer Dissertation. Beachten Sie bei der Wahl der Personen die Handreichung und nennen Sie nur Personen, die Sie bereits für die Erstellung eines Gutachtens angefragt und eine Zusage erhalten haben. Die finale Entscheidung über die Bestellung der Gutachter trifft der Promotionsausschuss.

Please list here the people you suggest to serve as reviewers for your dissertation. When selecting these persons, please refer to the guidelines and list only those whom you have already asked to serve as reviewers and who have agreed to do so. The final decision on the selection of reviewers is made by the Doctoral Committee.

Gutachten 1 | review 1

Name | name

Hochschule | university

E-Mail | e-mail

Gutachten 2 | review 2

Name | name

Hochschule | university

E-Mail | e-mail

Gutachten 3* | review 3*

Name | name

Hochschule | university

E-Mail | e-mail

*Im Sinne der guten wissenschaftlichen Praxis wird empfohlen ein drittes Gutachten einzuholen.

*In accordance with good scientific practice, it is recommended that a third review should be obtained.

4. Vollständigkeit und Richtigkeit der Unterlagen | completeness and correctness of the documents

Die erforderlichen beizulegenden Dokumente entnehmen Sie bitte der Handreichung.

Please refer to the checklist for the documents required to enclose.

Ich versichere, dass alle Informationen und beigefügten Dokumente der Richtigkeit entsprechen und vollständig sind. Mir ist bekannt, dass eine Eröffnung des Promotionsverfahrens, die auf falschen Angaben beruht, vom Promotionszentrum zurückzunehmen ist. Dies gilt auch für den Fall, dass falsche oder unterlassene Angaben erst nach der Eröffnung festgestellt werden. Ich nehme zudem zur Kenntnis, dass eine Inanspruchnahme gewerblicher Promotionsvermittlung oder -beratung untersagt ist. Die Datenschutzinformationen (<https://dpm.th-deg.de/infoduties/bqEkel>) nehme ich zur Kenntnis.

I confirm that all information I provided and the attached documents are accurate and complete. I am aware that an opening of the doctorate proceedings based on inaccurate information must be revoked by the *Promotionszentrum*. This also applies in the event that inaccurate or omitted information is discovered as late as after the doctorate proceedings have been opened. I also acknowledge that the use of commercial doctoral agency services is prohibited. I take note of the data protection information (<https://dpm.th-deg.de/infoduties/bqEkel>)

Hiermit beantrage ich die Eröffnung des Promotionsverfahrens im Promotionszentrum Digitale Technologien und Ihre Anwendung (DigiTech).

I hereby apply to open the doctoral proceedings at the *Promotionszentrum Digital Technologies and their Application (DigiTech)*.

Ort, Datum | place, date

Unterschrift | signature